
 

1 

 

Protokół nr 6/2023 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego 

w dniu 24 maja 2023 roku 

 

WAK.0012.3.6.2023 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji odbyło się w Starostwie Powiatowym w Legionowie. 

Przewodniczący komisji Pan Piotr Choroś otworzył posiedzenie, witając członków komisji 

i obecnych gości. Lista obecności Radnych i Gości na posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 
i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Informacja Powiatowej Inspekcji Sanitarnej w sprawie aktualnej sytuacji związanej 

z przygotowaniem i funkcjonowaniem plaż i kąpielisk w powiecie. 

4. Miejsca osuwisk oraz tereny zagrożone ruchami masowymi ziemi na terenie 

Powiatu Legionowskiego.  

5. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

6. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do głosowania w sprawie przyjęcia zaproponowanego 

porządku obrad: 

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

3. Informacja Powiatowej Inspekcji Sanitarnej w sprawie aktualnej sytuacji 

związanej z przygotowaniem i funkcjonowaniem plaż i kąpielisk w powiecie. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Dyrektora Stacji Sanitarno – 
Epidemiologicznej w Legionowie o omówienie tematu.  

Pani Sylwia Patejuk powiedziała, że sezon kąpieliskowy na kąpielisku w terminie 
od 17 czerwca do 31 sierpnia, został przyjęty przez: 

a) Radę Gminy w Serocku przy ul. Retmańskiej; 
b) Radę Gminy w Nieporęcie na „Dzikiej Plaży”.  

Dodała, że termin dopuszczalny według prawa wodnego jest od 1 czerwca                        

do 30 września. Nadmieniła, że pierwszy pobór wody w tych kąpieliskach przed 

rozpoczęciem sezonu będzie 13 czerwca. Na podstawie wyników z tych próbek oraz na 

podstawie analizy wyników z lat poprzednich zostanie podjęta decyzja o dopuszczeniu       

do kąpieli. Analiza wyników z lat poprzednich została wykonana. W roku 2020 i 2021       
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nie było wydawanych zakazów kąpieli ze względu na złą jakość wody, natomiast w roku 

2022 takie zakazy były wydawane – 8 razy ze względu na zakwit sinic, a na kąpielisku      

w Serocku ze względu na przekroczenia mikrobiologiczne, które były krótkotrwałe             

i ustąpiły samoistnie. Pani Sylwia Patejuk dodała, że w związku z tym, nie będzie to miało 

wpływu na zdyskwalifikowanie kąpielisk w roku bieżącym. Nadmieniła, że jeżeli wyniki 

prób, które zostaną pobrane w dniu 13 czerwca będą dobre, to kąpieliska zostaną 
otwarte w założonym terminie. 

Kolejno poinformowała, że w ciągu sezonu kąpieliskowego kolejne badania wody 

będzie wykonywał administrator kąpieliska. Codziennie jest wykonywana wizualna ocena 

wody. Jeżeli jest dobra, to jakość wody będzie badana przez administratora pięć razy        

w ciągu sezonu kąpielowego. Częstotliwość tych badań została już zaakceptowana przez 

sanepid. Nadmieniła, że badania będą wykonywane w laboratorium Jars, które jest 

zatwierdzone przez Inspekcję Sanitarną do wykonywania badań w kąpielisku. Jeżeli 
wyniki będą dobre, częstotliwość ich wykonywania nie zostanie zwiększona. 

Nadmieniła, że w intrenecie funkcjonuje serwis kąpieliskowy, gdzie wprowadzane 

są wyniki i oceny jakości wody w kąpielisku nadzorowanym przez Inspekcję Sanitarną.   

Są tam również zawarte bieżące informacje na temat wszystkich kąpielisk.  

Dodała, że nie ma jeszcze informacji odnośnie miejsca wykorzystywanego            
do kąpieli w Wieliszewie. 

Pani Sylwia Patejuk powiedziała, że Stacja kontroluje również plaże. Pierwsza 

kontrola przewidziana jest w połowie czerwca – we Wierzbicy, w miejscowości Łacha, 
okolice Serocka, na plaży w Trzcianach.  

Dodała, że trwają też zatwierdzania punktów gastronomicznych i mobilnych 

gastronomii, które planują prowadzić swoją działalność w okolicach kąpielisk. 

Nadmieniła, że Stacja przygotowała również projekt skoncentrowany na 

kąpieliskach ze szczególnym uwzględnieniem terenu Powiatu Legionowskiego. Jest to 

projekt skierowany do młodzieży w szkołach na terenie powiatu. W okresie letnim 

również do młodzieży wypoczywającej nad Zegrzem. Projekt zawiera informacje, gdzie są 

kontrolowane kąpieliska i miejsca wykorzystywane do kąpieli, a gdzie się kąpać nie 
można.            

Przewodniczący komisji podziękował za wprowadzenie do tematu i zaproponował 
dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Zenon Kuska zapytał, czy Stacja Sanitarno – Epidemiologiczna w Legionowie 
wykonuje badania wody?  

Pani Sylwia Patejuk odpowiedziała, że Stacja bada wodę w wodociągach oraz wykonuje  

badania wody w kąpieliskach. Dodała, że jeżeli ktoś chciałby złożyć zlecenie prywatnie na 

badanie wody to Stacja również te wykonana. Nadmieniła, że takie badanie można 

również wykonać w Laboratorium Jars, które jest przez Stację zatwierdzone w kierunku 
badania wody do spożycia i w kierunku badania wody w kąpieliskach.   

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 

 
4. Miejsca osuwisk oraz tereny zagrożone ruchami masowymi ziemi na terenie 

Powiatu Legionowskiego.  

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Kierownika Referatu Zarządzania 

Środowiskiem o omówienie tematu. 
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Pan Hubert Macioch przedstawił prezentację – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie tematu i zaproponował dyskusję.        

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Piotr Choroś przystąpił do realizacji kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 

 

   

5. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

Brak uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

 

 

6. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji w dniu: 

 

Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Protokół nr 5/2023 z posiedzenia Komisji 

Porządku Publicznego w dniu 19 kwietnia 2023 r. został przyjęty następującym podziałem 

głosów:  

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

        

  

 

 

7. Wolne wnioski. 

 

Brak wolnych wniosków. 

 

 

 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Pan Piotr Choroś.  

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Porządku Publicznego 

        

        Piotr Choroś 

 
Protokół sporządziła Agata Szraga 


